

START SHEET

2018-2019 Hong Kong Mountain Bike National Championships - Downhill

9 June 2019 (Sunday)

Organized by The Cycling Association of Hong Kong, China Limited

Subvented by Leisure and Cultural Services Department

Start and Finish : Tin Fu Tsai North Black Diamond Section

Chief Commissaire : YU Yu Cheuk

Time Keeper : YU Chun Wai

Official : Rainbow MA

Distribution of numbers : 10:00-10:45

Race Start : 11:00

HKCA strongly recommends that riders wear broad full-length trousers made from rip-resistant material incorporating protection for the knees and calves, or broad-cut shorts made from rip-resistant material plus knee and calf protectors with a rigid surface. 中國香港單車總會強烈建議運動員穿著由防撕裂材料製成的寬闊全長褲保護膝蓋和小腿，或穿著由耐撕裂材料製成的寬切短褲並配戴保護膝蓋和小腿的保護裝置。

As per UCI article 4.3.012 A full-face helmet must be worn properly both when racing and when training on the course. The helmet must be fitted with apeak. Open-face helmets may not be worn. 根據國際自行車聯盟 (UCI)第 4.3.012 項，運動員在賽前練習、排位賽及決賽必需佩戴配備apeak的全面式頭盔。

As per UCI article 4.3.014 Cameras are not permitted during qualifying rounds and finals. 根據國際自行車聯盟(UCI)第 4.3.014 項，運動員在排位賽和決賽均不允許使用相機。

***As per UCI article 1.2.028, only riders who hold the nationality of the country for the purposes of the present regulations as from January 1st of the year may compete for the title of national champion and the relevant points. *根據國際自行車聯盟(UCI)第1.2.028 項，運動員需從本年1月1日持有舉辦地區的國籍，方可爭奪國家錦標賽的名銜和相關分數。**

If the no. of participant for each merge category is less than 5, Trophy will be awarded to the champion :

- (1) Novice
- (2) Women
- (3) Youth Age 11-13 & Youth Age 14-16
- (4) Junior Age 17-18 & Open
- (5) Elite B Age 19-29 & Master Age 30-39
- (6) Master Age 40-49 & Master Age 50 or above

如合併組別後不足5名運動員，賽會仍然開設組別，只頒發冠軍獎盃

- (1) 新秀
- (2) 女子
- (3) 少年11-13歲 & 少年14-16歲
- (4) 青年17-18歲 & 公開組
- (5) 精英B 19-29歲 & 元老30-39歲
- (6) 元老40-49歲 & 元老50歲或以上

Price Money will be awarded for Open (Elite A) Group Top 3 Winners. HKD200 for the Champion ,

HKD150 for the 1st Runner Up and HKD100 for the 2nd Runner Up .

公開組設有獎金，冠軍港幣200元正，亞軍港幣150元正及季軍港幣100元正。

All participants and the bicycles used in the competition must comply fully with the provisions of the Road Traffic Ordinance, fail to comply under any circumstances will subject to disqualification immediately from the race. 所有參加者及單車無論在任何情況下必須遵守交通法例，違者將立刻被取消比賽資格。

All parking must not obstruct the start/finish point, way along race route and pavement. Moreover, except the officials vehicles, no vehicles should be allowed in the race course. Fail to comply under any circumstances will subject to disqualification immediately from the race and exclusion of the vehicle for the duration of the race from the venue. 所有車輛不得停泊在起/終點及賽道兩旁和行人通道。此外，除大會車輛外，比賽不允許車輛行駛。任何情況下，未能遵守的運動員都將會被取消比賽資格及車輛需立即駛離比賽場地。

Illegal parking may be prosecuted. Thank you for your cooperation. 違例泊車將影響單車比賽的安全，駕駛者可能會被檢控，敬希各車輛使用者合作。

Novice (3 Trophies & 2 Medals)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
1		FUNG Wang Kok Matthew	馮弘珽	Hong Kong	2Y	
2		CHAN Wai Tat	陳偉達	Hong Kong	5M	
3		Julius Jay Go	NA	Philippines	4M	HK
4		Chung Chi Kong	鍾志江	Hong Kong	3M	
5		LAI Wing Yam	賴永欽	Hong Kong	3M	
6		TSEUNG Man Chung	蔣文中	Hong Kong	3M	
7		SZETO Tsz Kei	司徒子琪	Hong Kong	2	TP
8		WONG King San	黃景榮	Hong Kong	2	
9		POON Chung Man	潘仲文	Hong Kong	2	

Youth (1 Trophy)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
10		MA Long Way	馬朗唯	Hong Kong	2Y	
11		YUEN Hang Jing	阮行靖	Hong Kong	2Y	

Women (1 Trophy)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
12	10,086,000,887	TAI Wan Jazz	戴雲	Hong Kong	4MW	

Master Age 40-49 & Master Age 50 or above (3 Trophies)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
13		LEUNG Chun Hung	梁振雄	Hong Kong	5M	
14		Mikhail	NA	Philippines	5M	
15		Popa,Placido L. III	NA	Philippines	5M	KLN
16		Stewart CARNE	NA	United Kingdom	4M	
17		Stephane PIANIGIANI	NA	Italy	4M	HK

Master Age 30-39 (3 Trophies)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
18		LI Cheuk Pong Marco	李卓邦	Hong Kong	3M	
19		Jay V. Tango	NA	Philippines	3M	
20		LAU Fung To	劉鋒濤	Hong Kong	3M	
21		Mark BEEDHAM	NA	United Kingdom	3M	
22		LUI Pui Kin	呂培健	Hong Kong	3M	
23		Samuel Mark BROTHERWOOD	NA	United Kingdom	3M	

Elite B Age 19-29 (3 Trophies)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
24		CHAN Hin Chung	陳衍聰	Hong Kong	2	
25		Maurice SCHOLTES	陳令熙	Germany	2	
26		MAN Tsz Kwan	文子鈞	Hong Kong	2	
27		WONG Chin Yau	黃展猷	Hong Kong	2	
28		Rob BROWN	NA	United States	2	
29		CHAN Wan Kei	陳穩基	Hong Kong	2	

Open (3 Trophies & 2 Medals)

Start Order	UCI ID	Name	Chinese Name	Country	Cat	Pick-up
30	10,007,465,546	LEUNG Man Hin	梁文軒	Hong Kong	2	
31	10,095,289,952	Raheem S Din	丁黎謙	Hong Kong	2	
32	10,064,083,335	YIP Chau King	葉洲景	Hong Kong	3M	TP
33	10,064,083,234	LEE Long Yiu Marco	李朗耀	Hong Kong	2	
34	10,063,279,952	YUI Chung Yan	芮宗仁	Hong Kong	2	
35	10,094,148,281	FUNG Wang Chit Nicholas	馮弘喆	Hong Kong	2J	
36	10,010,080,304	AU YEUNG Man Yin	歐陽文彥	Hong Kong	2	
37	10,064,050,393	KONG Tsz Kit	江梓傑	Hong Kong	2	
38	10,006,015,192	LAU Shu Sum	劉樹森	Hong Kong	3M	

GUIDANCE FOR RACE CANCELLATION

Situation 1. 30 minutes prior to the gathering (e.g. gathering time at Wanchai), the black rainstorm warning signal no.8 or above is in force according to the Hong Kong Observatory, the race will be cancelled.

Situation 2. Once the thunderstorm warning come in force by the Hong Kong Observatory, Organizer will check the homepage of Hong Kong Observatory. If no lightning record has been reported within a 15 km range of the venue over the past 30 minutes, the venue will be opened as usual, given that it is suitable for event under the actual weather condition, with the Organizer attended. Announcement will be made informing the participants of the subject matter. Participants could, at their own discretion, decide to continue the event or leave the venue. The Organizer will keep checking the online lightning information. Once lightning is recorded within a 15km range of the venue or it is no longer suitable for event, the venue will be closed immediately and participants shall leave the venue and go to the safe place immediately for further advice. Seek shelter in buildings if any. Do not stand on hill tops or near any highly conductive objects. Keep away from trees or masts which are likely to be struck by lightning. Since lightning current is conducted away through the ground, you should not lie down especially when the ground is wet. Instead you should crouch down to minimize the area in contact between you and the ground.

Situation 3. Any incident taken place on spot caused the interruption of the event such as the venue have been extendedly engaged by the paramedic for the serious accident, race will be cancelled after discussion of the Commissaire Panel and the Organizer.

*Please note that, Race will be cancelled under situation 1, 2 or 3.

Cancellation due to the weather conditions and the above reasons will not be replayed and refunded.

Should you have any quires, please feel free to contact the HKCA staff at 9381 2231.

取消比賽指引

情況1. 如天文台於比賽集合前(灣仔集合點)30分鐘宣告掛上紅色或黑色暴雨警告訊號 或 3號風球或以上, 當日比賽將會取消。

情況2. 當天文台發出雷暴警告後, 大會即時查閱天文台網頁, 假如比賽場地十五公里範圍內在過去三十分鐘內並無閃電記錄, 大會將會視乎實際天氣情況, 在適宜情況下如常比賽, 大會將會向參加者發出廣播, 通知有關事宜, 參加者可自行決定是否繼續進行比賽。大會亦會不時查閱天文台網頁, 當比賽場地十五公里範圍內出現閃電記錄或在大會認為不適宜比賽的情況下, 大會將中止比賽, 各參加者必須立即返回起/終點或任何安全地點等候進一步消息。如附近有建築物, 應躲入建築物內。切勿站立於山頂上或接近導電性高的物體。樹木或桅杆容易被閃電擊中, 應盡量遠離。閃電擊中物體後, 電流會經地面傳開, 因此不要躺在地上, 潮濕地面尤其危險。應該蹲著並盡量減少與地面接觸的面積。

情況3. 任何即場發生之事故引致比賽不適宜繼續進行, 例如嚴重意外發生後救傷人員執行工作時導致比賽場地持續受阻礙, 經裁判團與大會聯合商議後也可中止或取消比賽。

凡因天氣問題或上述關係取消比賽者大會不會另行安排, 所繳報名費概不發還。

如有任何查詢, 可於比賽當日致電9381 2231與當值職員查詢。

Transportation Arrangement 交通安排

Gathering Points & Time 集合地點及時間：

07:00 - HK - Thomson Road (Next to Wanchai MTR Station, the Entrance of O'Brien Road)

香港站：香港灣仔譚臣道(近灣仔地鐵站, 柯布連道出口)

07:15 - KLN - Chi Kit School (Junction of Shantung Street and Sai Yee Street)

九龍站：九龍旺角山東街與洗衣街交界, 志潔小學旁

Master Age 40-49 & Master Age 50 or above (3 Trophies)

沙田站：沙田正街,花旗銀行

07:45 - TP - Tung Cheong Street, Tai Po, NT

大埔站：大埔東昌街

Dismissal Points 解散地點：

HK - Olympic House, Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, HK

香港站：香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑奧運大樓

KLN - Romantic Hotel, Kent Road, Kowloon Tong

九龍站：九龍塘根德道理想酒店

ST - Citibank, Shatin Centre Street, Shatin, NT

沙田站：沙田正街,花旗銀行

TP - Tung Cheong Street, Tai Po, NT

大埔站：大埔東昌街

※ Declaration 聲明

I ("I" refer to the Applicant and Guardian, where applicable, in this declaration) understand that cycling activities are highly hazardous and grave personal injury or death may result therefrom. I declare that I am physically fit, sufficiently trained and well equipped for the races. The Cycling Association of Hong Kong, China Limited ("the Association") shall not be liable for any injury or death which I may suffer in the races, due to my own negligence or inadequacy in health and fitness. I agree to abide by the regulations and policies of the Association. For any violation, the Association have my consent to terminate any races, claim for compensation and dismiss my right of participating in the races. I hereby expressly declare that I am taking part in the races at my own risk and responsibility. I will abide by the Articles of Association, Race Regulations of Association, Union Cycliste Internationale(UCI) Race Regulations, SF&OC Anti-Doping Rules and UCI Anti-Doping Rules. I hereby waive all rights, claims and causes of action I have or may have against the Association, its staff, employees, agents, freelancer, volunteers, independent contractors, sponsors, promoters, supporters and all other contributors from all liabilities for illness, personal injuries, death, loss and economic consequences I may suffer from or incidental to my taking part in the races howsoever caused, including but not limited to negligence and gross negligence. I have read and understand the Privacy Policy of the Association posted in the Association's website. Provision of all information is on a voluntary basis, true and correct and complete. The Association is not obliged to review and shall not be responsible to any consequence arising from the errors or omissions to the information I provided. I agree and accept the use of information, including transfer and disclose of the information, in relation to the races and / or further arrangement. For any change to the information, written notice will be given to the Association immediately. I hereby grant permission and assign all rights, title and interest to the Association for utilizing my appearance, images, voice and personal data in connection with the races in all media throughout the world perpetually and agree to waive any right of inspection or approval associated therewith. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of this Statement, the Chinese version shall prevail.

本人(在本聲明中, "本人"包括申請人和監護人(如適用))明白單車活動皆為極高危險項目, 有可能導致嚴重人身損傷或死亡。本人聲明本人身體狀況適合及具備足夠訓練、能力及裝備, 參與比賽。如本人因個人疏忽或健康及體能上的不足而導致受傷或死亡, 本人明白中國香港單車總會有限公司("總會")將無需為本人在比賽中遭受的任何傷害或死亡負責。本人明白及願意遵守總會所訂定之一切規則。若有違反, 本人同意總會即時終止有關比賽, 要求賠償及取消本人比賽資格之權利。本人鄭重聲明本人是自願參加比賽, 並願意自行承擔所有風險及責任。本人謹遵守總會會章、總會的香港單車比賽規例、UCI的比賽規例、港協暨奧委會運動禁藥條例及UCI藥物檢查條例。本人謹此豁免總會及其職員、僱員、代理人、自由工作者、志願工作者、獨立承包人、所有贊助商、推廣人、支持活動之團體及任何有關之團體對於本人參加比賽, 包括但不限於疏忽及重大疏忽, 所引致之疾病、人身受傷、死亡、經濟損失之任何法律責任, 以及放棄任何有關之權利、索償及追究行動。本人已閱讀及了解總會上載於網頁上的私隱政策。本人向總會提供之個人資料屬自願性質, 資料完整及確實無誤, 總會無責任覆核資料, 並不須對本人因資料錯誤或遺漏而引起之任何索償或損失負任何責任。本人接受及同意有關資料用於與此申請及其後相關安排之直接用途, 包括資料之轉移及披露。任何資料如有更改, 本人會立即提交書面通知總會處理。本人願意授權總會在毋須本人審查而可以使用本人的肖像、影像、聲線及個人資料作為活動籌辦及推廣之用。本聲明的英文版本及中文版本如有不符或互相抵觸, 一概以中文版本為準。

